

The Royal Warwickshire Regiment

Battalions of the Regular Army

1st Battalion

August 1914 : in Shorncliffe. Part of 10th Brigade, 4th Division.
Landed in France on 22 August 1914.

2nd Battalion

August 1914 : in Malta. Returned to England 19 August 1914. Joined 22nd Brigade, 7th Division.
Landed at Zeebrugge 6 October 1914.
Moved to Italy with the Division in November 1917.

Le Royal Warwickshire Regiment

Des bataillons de l'Armée régulière

1er Bataillon

Août 1914: en Shorncliffe. Partie de la 10e brigade, 4e division.
Débarquement en France le 22 août 1914.

2e Bataillon

Août 1914: à Malte. Renvoyé à l'Angleterre 19 août 1914. Inscrit 22ème Brigade, 7e division.
Atterri à Zeebrugge 6 Octobre 1914.
Transféré à l'Italie avec la Division en Novembre 1917.

The First World War

During the [First World War](#) The Royal Warwickshire Regiment raised 30 battalions. Three of these, 14th, 15th and 16th (Service) Battalions, were raised in September 1914 from men volunteering in Birmingham. These units were additionally entitled 1st, 2nd and 3rd City of Birmingham Battalions, and were known as [The Birmingham Pals](#).

The Regiment gained 80 Battle Honours. During 1914 battalions were present at [Le Cateau](#), the [Retreat from Mons](#), Nery, the Marne, the Aisne, Armentieres, [Ypres](#), Langemarck, Gheluvelt and [Neuve Chapelle](#). The following year opened with 2nd Ypres followed by St Julien, Frezenberg, Aubers, [Festubert](#), Bellwarde and [Loos](#). During 1916 battalions were at Mount Sorrel, the [Somme](#), Albert Canal, Bazentin, Delville Wood and a number of other engagements including Thiepval. The big battles of 1917 saw battalions in action at [Arras](#), [Vimy](#), 3rd Ypres, Menin Road, [Passchendaele](#) and [Cambrai](#). The Somme, Amas, Lys and the [Hindenburg Line](#) were among numerous actions which involved the 6th in 1918. In addition to the Western Front, battalions of the 6th also saw action in Italy 1917-1918, at [Gallipoli](#) 1915-1916, [Mesopotamia](#) 1916-1917 and [Persia](#) 1916-1919. The Royal Warwickshire Regiment won six [Victoria Crosses](#) during the First World War.

La première guerre mondiale

Pendant la première guerre mondiale Le Régiment Warwickshire Royal a élevé 30 bataillons. Trois de ceux-ci, 14e, 15e et 16e (Service) Bataillons, a été élevé en septembre 1914 d'hommes qui offrent volontairement à Birmingham. Ces unités ont été intitulées 1er, 2e et 3e Ville de Bataillons de Birmingham, en outre et étaient connu comme Les Copains de Birmingham.

Le Régiment a gagné 80 Bataille Honours. Pendant 1914 les bataillons étaient présent à Le Cateau, la Retraite de Mons , Nery, la Marne, l'Aisne, Armentieres, Ypres , Langemarck, Gheluvelt et Neuve Chapelle. L'année suivante ouverte avec 2e Ypres suivie par St. Julien, Frezenberg, Aubers, Festubert , Bellwarde et Petits coins. Pendant 1916 les bataillons étaient à Oseille de Montagne, le Somme , Canal Albert, Bazentin, Bois Delville et plusieurs autres engagements y compris Thiepval. Les grandes batailles de 1917 ont vu des bataillons dans action à Arras , Vimy , 3e Ypres, Route Menin, Passchendaele et Cambrai. Le Somme, Amas, Lys et le Hindenburg Line était parmi nombreuses actions qui ont impliqué les 6e en 1918. En plus du Devant De l'ouest, les bataillons des 6e ont aussi vu l'action en Italie 1917-1918, à Gallipoli 1915-1916, la Mésopotamie 1916-1917 et la Perse 1916-1919. Le Régiment Warwickshire Royal a gagné six Victoria Crosses pendant la première guerre mondiale.